
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XXIX/2020 

XXIX Sesja w dniu 25 maja 2020  

Obrady rozpoczęto 25 maja 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:26 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz. 713) oraz art. 15 zzx ust. 



ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 poz 

.568) otwarła obrady XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, przywitała radnych VIII 

kadencji. 

Obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Nieobecny radny Karol Kolny. 

Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu z autopoprawką. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok z autopoprawką. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa 

w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. - Prawo energetyczne. 

9. Zajęcie stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny nieruchomości od 

Spółki Restrukturyzacji Kopalń. 

10. Zakończenie. 

Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny zgłosiła wniosek Burmistrza o usunięcie 

z porządku obrad projektów uchwał. Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Radny Karol dołączył do posiedzenia. 



Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o usunięcie z porządku obrad XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miasta następujących punktów: Punkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2020 rok z autopoprawką Punkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020-2026. Punkt 9. Zajęcie 

stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny nieruchomości od Spółki 

Restrukturyzacji Kopalń. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Hubert Handy, Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1): Karol Kolny 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Karol Kolny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

3. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu z autopoprawką. 

Radny Paweł Wanot zwrócił się z pytaniem do Skarbnik Miasta, kiedy jest planowana emisja 

obligacji i jaka byłaby kwota spłaty zaciągniętego zobowiązania, czy miasto posiada 

rozeznanie w tym zakresie? 



Skarbnik Miasta poinformowała, że projekcie obligacji kwota kształtuje się na poziomie 1 

miliona złotych. Koszty miesięczne związane emisją tej kwoty wynoszą: oprocentowanie na 

poziomie 2,85 % kwota 2400, 00 zł. Emisja obligacji nastąpi do końca 2020 roku. 

Radny Szymon Simonicz zaproponował, aby spotkać się na spotkaniu i przedstawić jak 

wygląda sytuacja finansowa miasta. 

Skarbnik Miasta poinformowała, iż w uzasadnieniu do uchwały jest informacja, że nie 

wpłynęło 40 % udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. Z miesiąca marca 

i kwietnia ta kwota wynosi ok. 1 000 000, 00 zł. Gmina ponosi obligatoryjne płatności, co 

miesiąc związane z bieżącym funkcjonowaniem jednostek organizacyjnych miasta, które 

większość stanowią wynagrodzenia placówek oświatowych. 

Radny Paweł Wanot zapytał ile potrzeba na wynagrodzenia za miesiąc maj i czerwiec. Jak 

wygląda obecna sytuacja w zakresie wydatków obligatoryjnych, wymagalnych 

krótkoterminowych i długoterminowych? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy Gmina nie posiada żadnych 

zobowiązań wymagalnych. 

Za miesiąc kwiecień Gmina nie otrzymała z Ministerstwa Finansów ok. 150 000, 00 zł, za 

miesiąc maj ok. 850 000, 00 zł udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. Jeżeli 

sytuacja w kraju będzie bardziej stabilna wtedy można spodziewać się mniejszych ubytków 

dochodów. 

Burmistrz Miasta wyjaśniła, że to radny Szymon Simonicz na posiedzeniu komisji 

zasugerował, aby zwiększyć linię kredytową, w dzisiejszym porządku obrad jest także projekt 

uchwały zwiększający linię kredytową z 2 500 000, 00 zł do 3 500 000, 00 zł. Burmistrz 

Miasta poinformowała, ze być może zabraknie środków na wynagrodzenia dla pracowników 

jednostek organizacyjnych. 

Skarbnik Miasta ponownie poinformowała, ze oprocentowanie obligacji łącznie wynosi 2, 85 

%, oprcentowanie linii kredytowej w rachunku bieżącym, która służy na sfinansowanie 

przejściowego deficytu wynosi 1,99 %. 

Radny Sebastian Zimnal zwrócił się z pytaniem, jakie kroki podjęła Burmistrz ciąć koszty 

i wydatki? 



Burmistrz Miasta odpowiedziała, że podjęto kroki zgodnie z wnioskami radnych, cięcia 

wszystkich inwestycji, które do tej pory zgodnie z procedurą zamówień publicznych 

ogłoszone. Radnym został przedstawiony wykaz inwestycji, które są realizowane. Burmistrz 

Miasta podkreśliła, że jest jedną z nielicznych Burmistrzów, która nie wystąpiła do rządu 

o zaniechanie działań pod kątem inwestycji z tytułu budżetu obywatelskiego. 

Radny Sebastian Zimnal poinformował, że wszystkie wnioski radnych są związane 

z bieżącym funkcjonowaniem miasta. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu z autopoprawką nie została podjęta. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok z autopoprawką 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Radny Paweł Wanot wyjasnił, że nigdy nie mówił, aby zaciągnąć obligacje na 1 mln zł , od 

samego początku zajmował stanowisko, że  w styczniu podejmując uchwałę budżetową rada 

zgodziła się na 3 200 000,00 zł i insynuacje pod jego adresem, ze coś zaproponował są mocno 

krzywdzące. 

Radny zwrócił się do Skarbnik Miasta ile jest w tej chwili wykorzystane z linii kredytowej? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że linia kredytowa w tej chwili nie jest wykorzystywana. 

Radny Paweł Wanot zwrócił się  z pytaniem jakie zobowiązania i jakie wydatki związane 

z wynagrodzeniami i kosztami bieżącymi planowane są na miesiąc maj ile z tej linii trzeba 



będzie wykorzystać, jaka jest kwota w chwili obecnej, która znajduje się na kontach Urzędu 

Miasta, czy ta kwota jest wystarczająca na pokrycie bieżących zobowiązań? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że kwota wynagrodzeń i pochodnych wynagrodzeń w skali 

miasta kształtuje się na poziomie ok 2 400 000, 00 zł netto ZUS i podatek dochodowy. 

Sytuacja finansowa z dnia na dzień ulega zmianie, ponieważ w ostatnich dniach wpłynęła 

część oświatowa subwencji ogólnej na wynagrodzenia dla placówek oświatowych, 

w związku, z czym na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby korzystania z linii kredytowej. 

Szczegółowa analiza, jakie dochody są planowane do końca miesiąca, jakie wydatki, jak 

będzie wyglądało prognozowane saldo konta na koniec maja lub czerwca. 

Radny Paweł Wanot zwrócił się o przygotowanie takiego zestawienia. 

Przewodnicząca poinformowała, że zmiana dotyczy linii kredytowej. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok została podjęta. Uchwała otrzymała 

numer XXIX/181/20 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026. 

Przewodnicząca zwróciła się do Burmistrz o wyjaśnienie, gdyż według niej uchwała 

w sprawie zmian w WPF została podjęta na sesji w dniu 22.05.2020 r. 

Burmistrz Miasta wyjaśniła, że w dniu 22.05.2020 r. w porządku obrad były dwie zmiany w 

WPF, jedna dotyczyła termomodernizacji budynku przy ul. Pokoju 106 i ta uchwała została 

podjęta, natomiast drugi projekt uchwały zawiera zmiany związane z dofinansowaniem do 



fotowoltaiki i ta uchwała nie została podjęta, dlatego nie został projekt wycofany z porządku 

obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się o wyjaśnienie mecenasa, ponieważ jej zdaniem nie można 

procedować dwóch uchwał w przeciągu dwóch dni. 

Pani mecenas Aleksandra Podloch-Jasińska wyjaśniła, że jeżeli uchwała nie została podjęta, 

to również w przypadku zwołania sesji nadzwyczajnej może Burmistrz wnioskować o 

podjęcie tej uchwały ponownie i nie ma żadnej sprzeczności w zakresie procedury i 

przepisów prawa materialnego. 

Radny Łukasz Kuczek zabrała głos informując, że skoro uchwała nie została podjęta to 

powinna zostać ponownie przedstawiona na posiedzeniach komisji, jako nowa uchwała, Rada 

Miasta powinna zająć stanowisko a potem dopiero głosować nad nią. 

Przewodnicząca zasugerowała, że uchwała powinna być odesłana do wojewody i po 14 

dniach mogłaby ponownie być procedowana. 

Pani mecenas wyjaśniła ponownie, że jeżeli jest to tożsamy projekt uchwały, który był 

wcześniej omawiany na posiedzeniu komisji to nie ma potrzeby, żeby został ponownie 

przedstawiony na komisji i ponownie omawiany. 

Jeżeli chodzi o przepisy dotyczące czasu, jaki musi upłynąć od ponownego zgłoszenia 

tożsamego projektu uchwała, są to uregulowania szczególne, których w statucie Gminy 

Lędziny nie ma. 

Radny Sebastian Zimna złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Radny Tomasz Kostyra oznajmił, że zgłosił się do dyskusji przed radnym Sebastianem 

Zimnalem, czy może, zatem dostać głos. 

Przewodnicząca poinformowała radnego Tomasza Kostyrę cyt.”że wniosek formalny jest 

szybciej niż wszelkie zgłoszenia” oraz, że wniosek formalny poddaje się pod głosowanie poza 

kolejnością. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego Sebastiana Zimnala. 



Pani mecenas podkreśliła, że przed przystąpieniem do głosowania wniosku formalnego 

należało dopuścić osoby do głosu, które zgłosiły wcześniej taką inicjatywę. 

 

Głosowano wniosek FORMALNY w sprawie: 

Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o zakończeniu dyskusji w punkcie 6. 

Wyniki głosowania nad WNIOSKIEM FORMALNYM: 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2020-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (7): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

Radny Łukasz Kuczek oświadczył, że cyt.” tak jak od samego początku jestem przeciwko 

fotowoltaice, ale niestety na tablecie nie wyświetla mi się głosowanie i musze klikać za 

każdym razem odświeżyć, wchodzić se na głosowanie i dlatego kliknęło się za, taki właśnie 

mamy sprzęt. Dziękuję.” 



Radny Tomasz Kostyra zwrócił się do Przewodniczącej czy może zgłosić odrębne zdanie do 

głosowania? 

Przewodnicząca poinformowała radnego, że nie ma takiej formy dyskusji oraz, że takie 

dyskusje to przy procedowaniu i opiniowaniu uchwał. 

Radny Tomasz Kostyra nadmienił, iż radny Edward Urbańczyk wiele razy tak zgłaszał. 

Burmistrz Miasta przekazała, że można w formie oświadczenia jak wcześniej radny Łukasz 

Kuczek. 

Przewodnicząca odpowiedziała, że nie ma takiego punktu w sesji jak oświadczenia i należy 

się trzymać programu, radny Kuczek odniósł się tylko do głosowania a to dotyczyło punktu, 

który był procedowany, dotyczyło to bezpośrednio głosowania, więc mógł zwrócić na to 

uwagę a nie dotyczyło wniosku formalnego ani oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w 

ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. - Prawo energetyczne. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie 

z dnia 10 kwietnia 1997 r. - Prawo energetyczne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Tadeusz Ingram 



Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 

kwietnia 1997 r. - Prawo energetyczne została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXIX/182/20 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

9. Zajęcie stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny nieruchomości od 

Spółki Restrukturyzacji Kopalń. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

10. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła obrady XXIX 

Nadzwyczajnej Sesji słowami: 

„Zamykam obrady XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=PYNM1zxPjjc&feature=youtu.be  

 

  

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

 

  

Przygotowała: Danuta Komandera  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=PYNM1zxPjjc&feature=youtu.be

